



**PRESS RELEASE – FOR IMMEDIATE RELEASE AND DISTRIBUTION**

*October 25, 2018*

RE: Public statement regarding the RNMHA and the city of Campbellton agreement

On behalf of the RNMHA, we would like to advise our members and the public that we have met with Campbellton City Council Monday, October 23 to discuss options for this hockey season and the issues relating to the leisure cards. We have come to the conclusion that our common ground lies within the importance of our youth in our communities.

Consequently, the city has decided to re-establish ice rentals for our Arnold Maisey Bantam/ Midget home tournament in February as well as the Initiation/Novice Jamboree in March, with both tournaments being exempted from leisure cards. We have also collaborated on the decision to house a local initiation and novice team from the Campbellton Regional Memorial Civic Center. Teams will be posted on our website as soon as they are finalized. Any exhibition games, including league games, will continue to be played at the Dalhousie arena.

Sincerely,  
Restigouche North Minor Hockey Association

45 Salmon blvd  
C.P. (Box) 1074  
Campbellton, NB  
E3N 3H4

Tel: (506) 789-9126  
Fax: (506) 753-7712  
Email: Restigouchehockey@gmail.com



## COMMUNIQUER DE PRESSE - POUR DIFFUSION IMMEDIATE

15 octobre 1028

RE: Déclaration publique concernant l'entente entre la RNMHA et la Ville de Campbellton

Nous vous avisons que le AHMRD à eu une rencontre avec conseil de la Ville de Campbellton, lundi le 23 octobre dernier, afin de discuter divers options possibles pour résoudre les problèmes concernant les cartes de loisirs et la saison d'hockey courante. C'est en gardant à l'esprit l'importance des enfants dans nos communautés que nous avons parvenu à trouvé une résolution.

La Ville de Campbellton à décidé de rétablir les locations de temps de glace pour nos tournois Bantam/Midget Arnold Maisey au mois de février et le Jamboree Initiation/Novice au mois de mars. Les deux tournois sont dispensés de cartes de loisirs. Nous sommes aussi venu à une entente qu'il y aura une équipe initiation et novice basé au centre civique à Campbellton. Nous allons annoncé les composition d'équipes finale aussitôt que possible sur notre site internet. Toutes autres parties, incluants les parties de ligue, seront jouer à l'arena de Dalhousie.

Cordialement,  
Association de hockey mineur du Restigouche Nord

45, blvd Salmon  
C.P. (Box) 1074  
Campbellton, NB  
E3N 3H4

Tel: (506) 789-9126  
Fax: (506) 753-7712  
Courriel: Restigouchehockey@gmail.com